
      06.feb.2019 

Forslag til vedtægtsændringer til Rise Flemløse Sparekasse 

§ 7 

7.1 Det ordinære repræsentantskabsmøde afholdes i Svendborg, når valg til bestyrelsen finder 

sted, ellers i Ærø kommune, senest 3 måneder efter regnskabsårets udløb med følgende 

dagsorden:..... 

og 

 

§ 8  

8.1 Ekstraordinært repræsentantskabsmøde afholdes i Svendborg, når bestyrelsen.... 

 

 

 

Færgeafgange er meget bestemmende for møder på Ærø. For den erhvervsaktive repræsentant er det 

forbundet med tab af arbejde på en Ærø-møde dag. 

Færgeafgangen er om aftenen senere mod Ærø end mod Svendborg. Måske også billet prisforskel. 

Der er valg til bestyrelsen hvert andet år, første gang nu 2019, næste gang 2021. Disse år ønskes repmødet i 

Svendborg. 2020 og 2022 osv. er mødet på Ærø. Hvert års repræsentantskabsmøde med godkendelse af 

regnskab er vigtigt, men de år hvor personvalg til bestyrelsen finder sted, bør de fleste af repræsentanterne 

have optimale muligheder for deltagelse, derfor Svendborg som mødested. 

Samme argument for et eventuelt ekstarordinært rep møde. Dette må formodes at have en speciel årsag 

eller dagsorden, derfor Svendborg som mødested. 

Det er kun muligt at afgive fuldmagtsstemme for een anden repræsentant. 

Sparekassens fremgangs potentialet ligger på S-Ø Fyn, og i mindre grad på Ærø. Fremtiden tilsiger flere 

repræsentanter i valgkreds 2. 

Alternativt kan bestyrelsen overveje at yde mødediæter til repræsentanterne. 

 

Indsender  

Erling Knudsen, Hesselbjergvej 6, Bohøj, 5620 Glamsbjerg 


